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Algemeen 
Hierbij het jaaroverzicht 2023 van de ledenadministratie. 
 
Overzicht mutaties afgelopen jaren 
 

Mutatie-overzicht 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
Leden per 1 jan 273 256 237 231 203 169 
Nieuw 43 35 40 25 41 72 
Vertrokken 56 54 46 53 75 31 
Toe- / Afname -13 -19 -6 -28 -34 41 
Leden per 31 dec 256 237 231 203 169 210 

 
Na meerdere jaren van afname zien we nu gelukkig een forse toename van het aantal leden. Om 
leden te werven zijn er verschillende acties geweest: try-out sports, probeer badminton. 
Verder zijn er meerdere leden bij gekomen via vrienden/familie/kennissen.  
 
Redenen van afmelding zijn zeer divers 
 
Gegevens huidig ledenbestand 
Hieronder zijn wat kerngetallen te vinden van onze vereniging: 
 
• Huidig aantal leden (31-12-2023): 210 (134 mannen, 76 vrouwen) 
• Binnen onze club zijn 44 personen actief als vrijwilliger (variërend van zaalwacht, tot 

kascontrole, tot bestuur etc.). Verschillende mensen hebben meerdere vrijwilligers functies 
(bv, trainer en technische commissie) 

• Naast hun standaard speelavond/training, volgen momenteel 44 personen een extra 
training op dinsdag of donderdag avond. 

 
Hoe is de verdeling van onze leden over de verschillende speelmomenten? 
 
 



 

 

 
 
Opmerkingen: 

- Groep 1 & 2 is de zaterdag jeugd 
- Groep 3 en 4 is de maandagavond jeugd 
- Andere groepen zijn senioren 

 
Onderstaande grafiek laat zien hoe lang de mensen al lid zijn: 
 

 
 
Onderstaande grafiek laat de leeftijdsverdeling zien. 
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Nawoord 
Toen mijn voorganger ging stoppen met de ledenadministratiex heb ik deze taak op mij 
genomen. Ik heb dat destijds met name gedaan omdat ik het belangrijk vond om de club te 
helpen en men dringend verlegen zat om nieuwe bestuursleden. Als ledenadministratie ben je 
volwaardig lid van het bestuur. De bestuursvergaderingen waren altijd erg leuk/gezellig/ 
leerzaam. Ik heb veel geleerd en heb ook veel mensen leren kennen binnen de club. Samen met 
mijn rol als trainer/begeleider op zaterdag en donderdag, het begeleiden van mijn dochter bij 
haar wedstrijden was ik wel erg veel tijd kwijt voor onze vereniging (en ik wil zelf ook graag nog 
een shuttletje slaan). Daarom heb ik besloten om niet nog een termijn door te gaan met de 
functie ledenadministratie. We hebben Pieter Alstede bereid gevonden om deze taak op zich te 
nemen. Hij is al begonnen met de taken over te nemen en ik zal hem zoveel blijven ondersteunen 
als nodig is. 
 
Ik zal wel bij onze club betrokken blijven als trainer/begeleider van de jeugd, training geven aan 
senioren wanneer Bas niet beschikbaar is en als hulp bij de verschillende activiteiten die worden 
georganiseerd voor onze jeugd. 
 
Jeroen Schoone 
Ledenadministratie 


